
Patiënten willen dit experiment niet, mondhygiënisten willen bijna allemaal niet dat dit experiment 
doorgaat en tandartsen willen dit ook niet. Dit voorstel zorgt voor verwarring alom. Tandartsen dienen 
de regie in de mondzorg te houden.
Probleem is in de huidige tijd met ons gezondheidszorgstel er alleen betaald wordt naar verrichting en 
niet naar resultaat van de verrichting m.a.w. kwaliteit of duurzaamheid van de verrichting.
Iedereen doet mee aan de ratrace van “Rupsje nooit genoeg” en wil meer verdienen.              Kwaliteit 
in de mondzorg wordt voor een heel groot deel bepaald door het gaaf houden van het gebit en niet 
door de aangebrachte vullingen. Dit geldt met name voor de jeugd, maar ook de levensduur van 
vullingen, kronen implantaten, etc.
Op dit moment zijn er data genoeg op te halen waarmee het gaaf houden van het (kinder)gebit, de 
levensduur van de restauraties in kaart gebracht kan worden. Deze data dienen als maatstaf voor het 
bepalen van de honoraria van de diversen. Wie dat doet maakt niet uit, maar de geldstroom bepaalt de 
kwaliteit van de zorg.
N.B. Wanneer vertrekt de mondzorgadviseur van Mw. Schippers en wordt vervangen door iemand die 
echt op de hoogte is van de ontwikkelingen in de zorg?


